
July 19, 2022

Dear Haldane Community:

As I previously shared, we began our search for a new Director of Athletics and Dean of
Students at the end of the school year. Our interview process has not yet yielded a successful
candidate. Therefore, I am recommending the hiring of Mr. John Bauerlein on an interim basis to
provide leadership of the department for the 2022-2023 school year.

Mr. Bauerlein recently retired as the Director of Athletics for the Pleasantville Central School
District where he served since 2009. He also assumed several responsibilities within Section I,
including as a member of the Executive Committee for 18 years and President of Conference III
for 15 years. In 2021 he was named Section I Athletic Director of the Year.

Haldane stands to benefit from Mr. Bauerlein’s expertise in athletics leadership. He is known to
have effective relationships throughout the region and I am confident that he can provide
immediate assistance to ensure that our students have a smooth transition into the fall season.

We intend to resume our search for a permanent Director of Athletics this winter.

As a reminder, our Campus Master Planning survey remains open through this Friday, July
22. The anonymous survey takes no more than 10 minutes to complete and will help us capture
what the community defines as priorities to be incorporated into our long term campus design.

Please consider taking the survey, which can be accessed here:
https://surveyhero.com/c/nqhbzwam

Sincerely,
Phil Benante, Ed. D.
Superintendent of Schools

Estimada comunidad de Haldane:

Como compartí anteriormente, comenzamos nuestra búsqueda de un nuevo Director de
Atletismo y Decano de Estudiantes al final del año escolar. Nuestro proceso de entrevista aún no
ha producido un candidato exitoso. Por lo tanto, recomiendo la contratación del Sr. John
Bauerlein de manera interina para brindar liderazgo al departamento para el año escolar
2022-2023.

El Sr. Bauerlein se jubiló recientemente como Director de Atletismo del Distrito Escolar Central
de Pleasantville, donde sirvió desde 2009. También asumió varias responsabilidades dentro de la
Sección I, incluso como miembro del Comité Ejecutivo durante 18 años y Presidente de la



Conferencia III durante 15 años. . En 2021 fue nombrado Director Atlético del Año de la Sección
I.

Haldane se beneficiará de la experiencia del Sr. Bauerlein en el liderazgo deportivo. Se sabe que
tiene relaciones efectivas en toda la región y estoy seguro de que puede brindar asistencia
inmediata para garantizar que nuestros estudiantes tengan una transición sin problemas a la
temporada de otoño.

Tenemos la intención de reanudar nuestra búsqueda de un Director de Atletismo permanente este
invierno.

Como recordatorio, nuestra encuesta de planificación maestra del campus permanece abierta
hasta este viernes 22 de julio. La encuesta anónima no toma más de 10 minutos para completarse
y nos ayudará a capturar lo que la comunidad define como prioridades para incorporar en nuestro
diseño de campus a largo plazo.

Considere realizar la encuesta, a la que puede acceder aquí: https://surveyhero.com/c/nqhbzwam

Sinceramente,
Phil Benante, Ed. D.
superintendente de escuelas


